
   
 

VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 2024 

Verslag van de algemene ledenvergadering, gehouden op zaterdag 23 maart 2024 
in Ons Huukske. 
De zaal is open om 13.30 uur (er zijn deze middag geen andere activiteiten) 
 
1. Opening door de voorzitter. 
De voorzitter heet de leden welkom.  
Er zijn 60 leden aanwezig. 
In verband met een niet eenduidige publicatie van de tijden is de formele aanvang van de 
vergadering om 14:30. Dit is via e-mail en sociale media aan de leden kenbaar gemaakt. 
Zo heeft ook iedereen koffie of thee kunnen krijgen voor de aanvang.  
Er zijn 5 afmeldingen ontvangen waaronder die van de secretaris (waarover later meer), 
de penningmeester wegens ziekte en een lid van de kascommissie. De kascommissie 
heeft wel gecontroleerd, daarover meer onder punt 6 van de agenda. 
Er zijn geen volmachten ontvangen. 
Aan het begin van de vergadering vraagt de voorzitter een moment stilte voor de leden 
die in het afgelopen verenigingsjaar 2023 zijn overleden. Ieder kan in het moment stilte 
even zijn of haar gedachte laten zijn bij de overleden leden of dierbaren. 
Na het moment van stilte opent de voorzitter het formele deel van de vergadering. 
 
2. Huldiging van de jubilarissen (25 of 40 jaar lid) 
40 jaar lijkt een onhaalbare kaart, maar is dat niet. Er zijn leden die de 25 jaar al jaren 
geleden gepasseerd zijn en nog vief zijn van lichaam en geest.  
Dit jaar zijn er 6 jubilarissen die 25 jaar lid zijn (zilveren jubilarissen). 
De jubilarissen mevr. J.H.M. Vermeulen-de Valk, mevr. L.J. van Zwam-van Schaik, 
gezeten aan de eretafel zijn door het bestuur in de bloemetjes gezet. 
Jubilarissen mevr. A.M. Gremmen-van Eck, dhr. J.M. Gremmen, dhr. P.H. Looman en 
dhr. G.J. Dekkers konden niet aanwezig zijn en worden door een vertegenwoordiging 
van het bestuur thuis bezocht. 
 
3. (Her)verkiezing van bestuursleden. 
Voor de vergadering hebben zich geen nieuwe kandidaten gemeld. 
Dit jaar zijn aftredend Riet Maas en Theo de Leeuw. Allereerst wordt het voorstel om 
Theo de Leeuw te herbenoemen aan de vergadering voorgelegd. De vergadering 
herkiest Theo de Leeuw bij acclamatie.  
Opgemerkt wordt dat aan de bestuurstafel Teunie DeGreef ontbreekt. Zij is vanwege 
gezondheidsredenen helaas moeten stoppen, maar kan gelukkig nog wel met enkele 
activiteiten meedoen. Na een woord van dank voor haar inzet, een bloemetje en 
succeswensen wordt Teunie uitgenodigd naast de jubilarissen plaats te nemen.  
Riet Maas is aftredend en niet herkiesbaar. Na een wat uitgebreider woord van dank voor 
27 jaar vrijwilliger zijn, als bestuurslid in verschillende hoedanigheden o.a. 
penningmeester en bestuurslid van de Stichting Bingo, actief bij de Kunstkring, de 
busreizen en diverse activiteiten zoals kaarten en kaartborduren en niet te vergeten de 
feestcommissie wordt ook Riet in de bloemen gezet en uitgenodigd naast de jubilarissen 
plaats te nemen. Riet blijft wel actief als lid van commissies en activiteitenbegeleidster.  
Het bestuur zal steeds meer gaan werken met teams en commissies. De feestcommissie 
en de bingo commissie waar Riet ook in zal blijven, zijn daar een voorbeeld van. In de 
loop van 2025 zal het bestuur voortaan slechts uit 5 personen bestaan en is er een 
grotere rol voor commissies en teams.  
De voorzitter merkt nogmaals op dat de secretaris ontbreekt. Dit was vanwege 
familieomstandigheden, maar dan wel bijzonder vrolijke familieomstandigheden.  
Echter de secretaris kan niet zomaar gemist worden, hij verzorgt de correspondentie, de 
notulen en verslagen, de sponsoring, de begeleiding van derden die gebruik maken van 
Ons Huukske en vertegenwoordiging bij KBO, beroepscommissie en doet de 
boodschappen etc. etc.  



   
 

De huidige secretaris is volgend jaar aftredend. Het zou prettig zijn als een nieuwe 
secretaris het komende verenigingsjaar al kan inlopen bij de huidige secretaris. 
Daarom doet de voorzitter alvast bij een oproep: indien iemand de rol van secretaris op 
zich zou willen nemen over 1 jaar, meld je dan aan bij de voorzitter of de secretaris. Deze 
oproep zal nog in media en bij andere gelegenheden herhaald worden, totdat er een 
geschikte kandidaat is gevonden. 
 
4. Goedkeuring verslag van de algemene ledenvergadering van woensdag 22 maart 
2023 
Het verslag van deze ledenvergadering staat in Ons Buukske van juni 2023 en is ook te 
vinden op onze website. Met betrekking tot dit verslag zijn er geen op- of aanmerkingen 
vanuit de vergadering. De voorzitter concludeert dat derhalve het verslag is vastgesteld. 
 
5. Goedkeuring verslag van de buitengewoon algemene ledenvergadering van 
zaterdag 18 november 2023 
Het verslag van deze ledenvergadering staat in Ons Buukske van maart 2024 en is ook 
te vinden op onze website. Met betrekking tot dit verslag zijn er eveneens geen op- of 
aanmerkingen vanuit de vergadering. De voorzitter concludeert dat derhalve het verslag 
is vastgesteld. 
 
6. Bestuurlijk jaarverslag 2023. 
Dit verslag staat vermeld in Ons Buukske van maart 2024  
De voorzitter haalt aan: 
-dat vorig jaar het aantal activiteiten is uitgebreid, met name ook de avondactiviteiten 
(biljarten, Yoga, club domino, dansen).  
-dat er een zeer succesvolle 1-daagse busreis was.  
-dat er veel activiteiten op zaterdagmiddagen waren zoals themadagen o.a. met Pax 
jongeren, museumbezoek met vlaai en muziekmiddagen.  
-ook was er een zeer succesvolle Rabo Clubactie (stem weer op onze vereniging dit jaar) 
en duidelijke aanwezigheid met loterij op de dag van Lauwe.  
-de belangenbehartiging bij de gemeente was herhaaldelijk aan de orde. Ook werden 6 
bezwaarprocedures van de gemeente gewonnen.  
-de ondersteuning van onze leden met belastingen, administratie, wmo-aanvragen en 
gewoon een luisterend oor draaide bijna op volle toeren. Gelukkig komt er weer een 
nieuwe VOA (vrijwillige ouderen adviseur) bij het Hulp -Team dit jaar. 
-en ‘last but not least’ werden al onze activiteiten, die gemiddeld per week tussen de 300 
– 350 mensen spanning, in- en ontspanning en vertier geven weer drukbezocht. 
Dit alles kan alleen maar door de belangeloze inzet van onze circa 60 vrijwilligers, 
waarvoor hulde. Zonder vrijwilligers kan onze vereniging niet bestaan!  
 
7. Goedkeuring financieel verslag 2023, met advies kascommissie. 
Het verslag lag ter inzage een week voor aanvang van de jaarvergadering. Er zijn door 
de belangstellenden geen vragen gesteld m.b.t. de financiën.  Een korte powerpoint-
presentatie van de resultaten en begroting wordt getoond en toegelicht. 
De kascommissie heeft de financiële administratie gecontroleerd en akkoord bevonden 
met complimenten voor de Penningmeester. 
De vergadering keurt het financieel verslag goed en geeft daarmee décharge aan het 
bestuur voor het door haar gevoerde beleid. 
Tevens stelt de vergadering de begroting voor 2024 vast. 
 
8. Benoeming van een nieuw lid van de kascommissie en reserve lid. 
Ellie Baartmans en Jan Schouten vormden samen de kascommissie. 1ste Reserve was 
Marian de Groen. Vanwege het feit dat Ellie de vrouw van de voorzitter is heeft Ellie zich 
teruggetrokken en is de kas gecontroleerd door Jan en Marian. De nieuwe kascommissie 
voor volgend jaar bestaat uit Marian de Groen en Ton Zaal die bij acclamatie wordt 



   
 

benoemd. (De voorzitter stelt dhr. Ton Zaal ook voor als de projectleider van het Jeu-de-
boules projectteam waar ook dhr. Gradus Dekkers en Dhr. Johan van Hulst in plaats 
hebben genomen. Tevens vertrekt de voorzitter de opdracht voor de aannemer van de 
aanleg van de jeu-de-boules banen aan de heer Ton Zaal. De banen zullen uiterlijk eind 
mei worden aangelegd in de oost-zuid tuin van Ons Huukske.)   
Tevens wordt een nieuw reserve lid gevraagd. Ter vergadering wordt Harry van Ooijen 
benoemd als reserve lid. 
 
9. Korte pauze met verkoop van loten. 
De loten kosten € 1,00 per stuk.  
U kunt ook 3 loten kopen voor € 2,00 of 5 loten voor € 3,00  
 
9. Herbenoemen lid van de beroepscommissie. 
Conform artikel 3 van het reglement voor de beroepscommissie en het rooster van 
aftreden is mevr. Lewiszong aftredend. Mevr. Lewiszong heeft aangegeven beschikbaar 
te zijn voor een volgende termijn. 
 
10. Rondvraag.  
Er zijn geen vragen voor de rondvraag ontvangen. Vragen hadden uiterlijk 3 dagen voor 
de ledenvergadering ingediend moeten worden.  
Op verzoek kan nog een enkele vraag worden gesteld of een opmerking worden 
gemaakt. Echter kunnen er door het bestuur geen toezeggingen worden gedaan of 
besluiten worden genomen. 
Door Hans Metzelaar en Willie van Gelder wordt gememoreerd aan de vraag uit vorig 

jaar over de plaatsing van een AED in Ons Huukske. Het bestuur heeft hier onderzoek 
naar gedaan. De voorzitter erkend dat het uitsluitsel hiervan eerder via de 
verenigingsmedia bekend gemaakt had kunnen worden en zegt toe dat er over 
gepubliceerd zal worden in Ons Buukske van juni 2024. 
 
11. Sluiting van de vergadering 
Verder niets meer aan de orde zijnde dankt de voorzitter de aanwezigen voor hun komst 
en positieve bijdrage aan de vergadering en sluit de vergadering om 15:30. 
 
Namens het bestuur, Jan Baartmans waarnemend voor Gé van Hees (secretaris)  


